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Fråga i aktuell kommunal angelägenhet: Har en 

inventering om naturvärden gjorts av den 

avverkningsanmälda skogen i Borsökna? 
 

Drygt fyra månader har gått sedan vi i september lämnade in en enkel fråga samt en motion 

angående ett avverkningsanmält skogsområde nordväst om Borsöknasjön. Eftersom 

skogsområdet har höga skyddsvärden vill vi att planerna på avverkning inhiberas och att området 

istället skyddas som ett naturreservat. Området gränsar redan idag till ett beslutat 

utredningsområde för naturreservat i Borsökna. Den 15 september meddelades att planerna på 

luckhuggning skulle pausas, bland annat på grund av att kommunen ville titta närmare på 

naturvärdena i området. Det var också det svaret vi fick från Jimmy Jansson (S) på vår enkla 

fråga som ställdes i kommunfullmäktige den 15 september 2022.  
 

Naturvårdsorganisationen Skydda Skogens lokala grupp i Eskilstuna, som tidigare inventerat det 

avverkningsanmälda skogsområdet och uppmärksammat fridlysta arter, har sedan september förra 

året hunnit göra fler inventeringar. De visar att den avverkningsanmälda skogen har ett rikare 

bestånd av lövträd jämfört med skogen den angränsar till, som är under utredning för att klassas 

som naturreservat. Lövrika skogar är värdefulla av många anledningar1, bland annat rymmer de 

ofta en stor biologisk mångfald (större än till exempel barrskog) då många av skogens hotade 

arter är knutna till lövträd. Flera fyndplatser av den fridlysta mossan med kapslar, grön 

sköldmossa finns nu också inrapporterat till Artportalen via Skydda Skogen.  

 

Vi har nu också fått svar på vår motion om att skydda det aktuella skogsområdet i Borsökna, via 

remissvar i Stadsbyggnadsnämnden. I motionssvaret beskrivs att den naturvärdesinventering som 

kommunen gjort sedan tidigare i det avverkningsanmälda området är ”gjord på en väldigt 

översiktlig nivå vilket innebär att områden kan ha högre eller lägre värden när man gör en 

detaljerad inventering. Till exempel har man inte inventerat vilka naturvårdsarter som finns utan 

endast noterat om man råkat se några vid ett snabbt fältbesök. För att kunna avgöra om området 

håller så pass höga värden att det bör ingå i ett blivande naturreservat behöver alltså en 

detaljerad naturvärdesinventering göras”.  

 

Mot bakgrund av detta vill jag nu fråga kommunstyrelsens ordförande Jimmy Jansson (S) 

 

- Har den inventeringen av naturvärden som du sa ska göras i det 

avverkningsanmälda skogsområdet i Borsökna inletts eller genomförts?  

 

 

 

----------------------------- 

 

Mohamed Abdukani (MP) 

 
1 Stora värden i lövskogarna - Skogforsk 

mailto:eskilstuna@mp.se
https://www.skogforsk.se/kunskap/kunskapsbanken/2019/stora-varden-i-lovskogarna/#:~:text=Biologisk%20m%C3%A5ngfald%20En%20annan%20positiv%20sak%20med%20l%C3%B6vskogar,insekter%2C%20%C3%A4r%20viktiga%20som%20f%C3%B6da%20f%C3%B6r%20m%C3%A5nga%20djurarter.
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